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Grindeanu, despre memorandumul pe 5G: Un pas înainte | Ce spune seful ANCOM

de interzicerea Huawei

Presedintele Autoritatii Nationale pentru Comunicatii (ANCOM), Sorin Grindeanu, a declarat, miercuri, ca

memorandumul de întelegere dintre România si SUA referitor la tehnologia 5G este un "pas înainte" în

consolidarea parteneriatului cu SUA, precizând ca Guvernul va iesi probabil cu clarificari.

"Sunt convins ca este un pas înainte în consolidarea parteneriatului strategic dintre Statele Unite si România. Eu,

ca presedinte ANCOM, nu sunt în masura sa spun. (ce ar urma sa clarifice exact acest document -n.r.) Vorbind din

partea statului român, sunt convins ca în perioada imediat urmatoare vor exista clarificari din partea Guvernului,

poate chiar a Presedintiei, a CSAT din acest punct de vedere. Cred ca vor aparea clarificari din partea Guvernului

cât se poate de repede. Este absolut necesar sa existe un calendar care este în dezbatere publica, la fel si caietul de

sarcini. Noi ne tinem de calendar. Ca sa avem o licitatie de succes vor trebui sa existe clarificari din partea

Guvernului sau a celorlalte institutii mentionate, astfel încât cei care vor veni sa depuna oferte pentru

achizitionarea de frecvente pe care se va dezvolta tehnologia 5G, sa aiba toate informatiile", a declarat, la RFI,

presedintele Autoritatii Nationale pentru Comunicatii (ANCOM).

Chestionat daca accesul companiei Huawei ar putea fi blocat în România, în conditiile în care analiza facuta de

tara noastra ar arata anumite probleme, Sorin Grindeanu a raspuns pozitiv.

"Bineînteles (ca se poate bloca accesul -n.r.), daca aceasta analiza spune acest lucru, este fara doar si poate", a

completat seful Autoritatii Nationale pentru Comunicatii.

Presedintele Klaus Iohannis a anuntat, dupa întâlnirea cu omologul sau american, Donald Trump, ca, în cadrul

vizitei la Washington, a fost semnat un memorandum de întelegere între guvernele României si SUA referitor la

tehnologia 5G.

"În România, se pregateste o procedura publica pentru asta si eu cred ca toata lumea s-ar bucura daca am avea mai

multe oferte, inclusiv, sigur, din partea americana. Aici este vorba însa de firme private care vor veni si noi speram

sa se întâmple acest lucru, însa memorandumul nu se refera la o anumita companie, ci este un memorandum care

clarifica câteva criterii de transparenta, de compatbilitate cu statul de drept samd", a declarat Klaus Iohannis.
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